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Krátce z města

Ve dnech 4. a 5. srpna 2008 podnikli k historickým i přírodním zajímavostem         
hejtmani Ústeckého a Libereckého kraje Jiří a kulturním památkám. V úterý 5. 8.             
Šulc a Petr Skokan společné prázdninové po jedenácté hodině zavítali také do Benešova 
putování v historických vozidlech po obcích nad Ploučnicí, kde je čekala prohlídka 
ležících na hranicích obou krajů. Jejich cesta státního zámku a termálního koupaliště. 
je zavedla do mnoha malebných obcí,            

nejprve čeká položení hlavní stoky.             
Po dokončení těchto prací se výkopy 
zasypou. „Zde bych chtěl občanům vysvětlit, 
že nemusejí mít strach, že se při výkopu 
hlavní stoky neodbočilo k jejich domu. 
Jednotlivé přípojky se začnou budovat         
až později. Je to tak dáno technologicky a má 
to svůj význam,“ doplnil starosta. 

    (ah)

Jistě vám neušlo, že rekonstrukce 
kanalizace v našem městě se rozjela na plné 
obrátky. Je již položena v ulici U Skládky, 
v dalších částech města (ul. Čapkova, 
Nerudova, Žižkova) byla odfrézována část 
vozovky, stejně tak na Děčínské, kde navíc 
řídí provoz semafory. „Na Děčínské 
skončíme u obchvatu a budeme dále 
pokračovat na náměstí. V ulici Nerudova     
se začalo s budováním přečerpávací stanice,“ 
uvedl starosta města Karel Vrbický. Město 

Hejtmani projeli i Benešovem

Starosta: Kanalizace? A bude hůř!

Foto a text: Radek Lekner

Foto: Radek Lekner

Rád bych poděkoval správě státního 
zámku zastoupené PhDr. Zdeňkem Henigem 
za vstřícný přístup při pořádání městských 
kulturních a společenských akcí v areálu         
a budovách benešovského zámku. 

Jsem velmi rád, že spolupráce zámku 
s městem a jeho organizacemi funguje           
a koncerty, výstavy, akce školy a další 
události se tak mohou konat v krásných          
a reprezentativních prostorách.

           Radek  Lekner,  místostarosta města

Poděkování správě státního zámku
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Z bloku Policie ČR
Zpronevěřil el. klávesy nad Ploučnicí dosud nezj. způsobem poškodil 
NP byly dne 14. 6. 2008 ve 13.00 hod.   s t ře š n í  krytinu, skl. výplně oken a mříže oken, 

v Benešově n/Pl., ul. Nám. Míru poškozeným čímž způsobil škodu ve výši 30.000,-Kč.
O. V. svěřeny elektronické klávesy                 
s příslušenstvím, které si následně přisvojil     Vloupal se do firmy
a prodal do blíže nezjištěné zastavárny    Ne zn á m ý  pa ch atel se v době od 00:00 
v Praze, čímž způsobil poškozenému škodu hodin dne 11. 7. 2008 do 2:06 hodin,            
ve výši 6000,- Kč. po rozbití skleněné výplně okna u objektu 

firmy Kovosavčuk v Benešově nad Ploučnicí, 
O peněženku přišla v autobuse vloupal do vnitřních prostor dílen. Dále vnikl 
Poškozené L. B. dne 30. 6. 2008 cestou do prvního podlaží, kde se nachází kanceláře 

autobusem z Děčína  do Benešova  f irm y . Z d e b y l v yr uš en  e le ktrickým alarmem 
nad Ploučnicí dosud neznámý pachatel a z místa utekl.
odcizil z kabelky, kterou měla přes rameno 
peněženku s osobními doklady, finanční Porušil zákaz řízení
hotovostí ve výši 300,- Kč a platební kartou. Podezřelý.. byl dne 23. 7. 2008 v 18.20 
Platební karta byla dle poškozené druhý den hod. v Benešově n/Pl., ul. Českolipská 
zneužita k výběru. zastaven a kontrolován jako řidič motorového 

vozidla. Následnou kontrolou bylo zjištěno, 
Opakovaně řídil bez řidičáku že není držitelem řidičského oprávnění           
Podezřelý VH byl dne 3. 7. 2008,  a  r oz su d ke m  O S  D ě čín mu byl vysloven 

10. 7. 2008, 26. 7. 2008 zastaven  z ák az  č in no s ti  sp oč ív aj íc í v   zá ka zu  řízení 
a kontrolován jako řidič vozidla v Benešově všech motorových vozidel. Vzhledem           
nad Ploučnicí, ačkoliv není držitelem k opakované trestné činnosti byl podezřelý   
ž á d n é h o  ř i d i č s k é h o  o p r á v n ě n í .  ve zkráceném řízení předveden před 
Jmenovanému sděleno podezření ze spáchání soudcem, který jej odsoudil k trestu odnětí 
tr. činu řízení vozidla bez příslušného svobody.
řidičského oprávnění dle 180d tr. zákona. 

Do chatky se dostal vykopnutím dveří
Poškodil střechu,  mříže i okna Podezřelý Z. M. dne 25. 7. 2008 v 20:00 
Dne 9. 7. 2008 písemně oznámeno,  h od ,  pr ov e dl  v lo upání do zahradní chatky       

že neznámý pachatel v době od 1. 5. 2008    v   zahrádkářské kolonii v Benešově            
do 27. 5. 2008 u dlouhodobě nevyužívaného     nad Ploučnicí, a to tak, že vykopl vstupní 
a opuštěného objektu bývalé restaurace  d ve ře , k d y poté v chatce neoprávněně setrval 
na  Táborském  vrchu  v  Benešově   d o z a drž e ní  po lic is ty  O O P B e nešov n. Pl.

Řidiči projíždějící po silničním obchvatu 
centra si již možná všimli instalace bílých      
a modrých odrazek na střední dělící čáru        
na novém mostě. Toto řešení je obvyklé 
především na dálničních mostech,               
kde odrazky slouží především v zimních 
měsících a za morka jako upozornění            
na možnost vzniku smyku. Mimo dálnice 
bylo na nápad sdružení Pro Bene a na žádost 
benešovského městského úřadu provedeno    
v našem kraji poprvé právě u nás. Odrazky 
Globemarker rakouské firmy Swareflex 
osadila Správa a údržba silnic Ústeckého 
kraje. Pevně věříme, že přispějí k zvýšení 
bezpečnosti silničního provozu v našem 
městě.                                                        (rl)

Na mostě nyní
pomáhají odrazky

Zateplení školní jídelny a praktické školy starosta Karel Vrbický. Budova školní jídelny 
v   B e n e š o v ě  n a d  P l o u č n i c í  v y j d e   a   pr ak ti ck é  š ko ly   je   ji ž  d lo uhodobě               
na 3,8 milionu korun. Část zaplatí město, ve špatném stavu a vykazovala velké teplené 
zbytek pak bude financována z dotačních ztráty. „Vytápí se zde plynem a vždy jsme 
peněz, které poskytlo Ministerstvo životního museli provoz jako zřizovatel dotovat,    
prostředí České republiky. „Budovu čeká pokud investujeme do rekonstrukce,      
zateplení pláště i střechy, výměna oken a také přinese to úspory i pro nás,“ doplnil starosta.

                                                             (ah) výměna otopného systému,“ vyjmenoval 

Na zateplení jídelny přispěly dotační peníze

Zřizovatel Praktické školy v Benešově   
nad Ploučnicí, kterým je Krajský úřad 
Ústeckého kraje, informoval zástupce města               
o možnostech tohoto zařízení. Nabídl dvě 
varianty. „První z nich byla implementace 
žáků praktické školy do základní školy, druhá 
pak přiřazení pod Praktickou školu v České 
Kamenici,“ vysvětlil starosta Karel Vrbický. 
Rada města první možnost zamítla a rozhodla 
pro přiřazení školy pod Českou Kamenici. 
Pro žáky se v podstatě nic nemění, do školy 
budou docházet na stejné místo.

                                                             (ah)

Na zateplení školky letos nejsou peníze 

Praktická škola nyní spadá
pod Českou Kamenici

Svatováclavský jarmark 
Spolek podnikavých lidí pro vás opět zabijačka, koláče, staročeská krčma, spousta 

pořádá 4. Svatováclavský jarmark   h ud b y,  his to ri ck é s tá nk y  a d al ší  at rakce.
a to v sobotu 27. září na náměstí. Těšíme se na hojnou účast. Program bude 

Co vás čeká? včas vyvěšen.
Celodenní pestrý program, oblíbená                              Spolek podnikavých lidí

každou středu od 18.00 hod.
Těší se na vás cvičitel 

Václav Vaněček!

Jóga 
v MC Medvídek Ben
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Drazí občané, za pravd, že většina našich hřišťátek je tabuli přišlo domů rodičům uhrazení škod,    
bohužel opět v dezolátním stavu. Na sídlišti je že kdyby se jim za převrhnutou popelnici dali v posledním půl roce jsem si nemohla 
každou chvíli (mnohdy i delší dobu  d o  r u ko u  r u ka vice a řeklo se jim,                nevšimnout zvýšené návštěvnosti úseku kolem 
nebo stále) rozbitá nějaká houpačka,  a by  t o  po  s ob ě  uk lid il i, rychle by je všechno kostela. Navštěvují ho zde zejména mladí lidé, 
a v parku za kostelem je vysoká tráva a písek, přešlo ničení a znečišťování města. Každé nejčastěji od páté hodiny odpolední                
do kterého díky rozbitým vrátkům kálí kočky    Ú terý a pátek se služby města snaží o pořádek a přetrvávají zde mnohdy až pozdě do noci. 
a psi. Určitě bych tam pustila svoje vnoučata, a čistotu. V pátek večer by ale mohli začít Často to jsou ještě nezletilé „dětičky“       
aby si hrála a dělala bábovičky. Ale kdo   u kl íz e t  znovu, jelikož se jim o to s radostí které tu se svými staršími kamarády praktikují 
za větš inu škod může? Omladina,   p os ta ra jí  na ši  m lad í  ob čané.nevhodné činnosti, jako je například kouření, 
která tu tráví celé večery, čmářou a chodí     popíjení alkoholu, a především ničení Chtěla bych proto tímto oslovit rodiče 
po lavičkách (důsledkem je i zrušení laviček    majetku města. těchto „dětí“, aby se více začali zajímat         
v Zámecké zahradě), převracejí popelnice, o volný čas svých ratolestí. Chceme přece V uplynulých dvou letech naše městečko 
ničí tabule, které byly jistě původně určené     všichni, aby naše město opravdu jen vzkvétalo začalo pomalu rozkvétat. Město se postaralo 
k jiným činnostem než k jejich zničení a dělají a my se tak nemuseli stydět a schovávat.       o to, aby na náměstí mohlo být více zeleně, 
rámus až je z toho člověku špatně.                Co si asi pomyslí turista, když u kostela kolem rozestavělo se spoustu dětských hřišť             
Po 22. hodině totiž, pokud vím, platí noční lav iček ,  kde  s i  chce  odpoč inou t ,                a hřišťátek, aby si měli naše ratolesti kde hrát, 
klid, ale tady ho bohužel často nikdo najde hromadu odpadků? a nyní se chystá otevřít bývalé kino.           
nedodržuje. Mám pocit, že kdyby za zničenou Stálí občané našeho města mi ale zajisté dají        A. P. (jméno autorky je redakci známé) 

nekvalifikovaných pedagogů to znamená 
studium vysoké školy.  Další vzdělávání V Benešově se hodně sportuje. Nechybí     
pedagogických pracovníků je také dáno ve vašich plánech také rozvoj této oblasti?
zákonem, to znamená, že všichni učitelé se 
průběžně vzdělávají prostřednictvím Obě tělocvičny jsou nyní v permanentním 
vzdělávacích kurzů, akreditovaných MŠMT. provozu, je tedy proto nezbytně nutné 
Potěšitelné je, že část benešovských zprovoznit venkovní školní sportoviště.      
pedagogů se zabývá lektorskou činností,     Ve spolupráci se zřizovatelem připravíme 
což zvyšuje prestiž školy v očích odborné i investiční projekt na rekonstrukci sportovišť 
laické veřejnosti. Pedagogická praxe studentů v  oko l í  ško ly.  Vzh ledem k   t omu ,                   
Univerzity J. E. Purkyně v naší škole nám že v blízkém okolí školy není obytná 
dává možnost doplňovat pedagogický sbor zástavba, bude vhodné vybudovat i plochy 
kvalifikovanými učiteli.pro skateboard. V oblasti uměleckých 

pohybových aktivit bude v budově školy 
O co se budete snažit v ekonomické zřízen zcela nový prostor s velkoplošnými 

oblasti?zrcadly pro výuku tance či baletu.

Zajistit ve spolupráci se zřizovatelem Sportoviště, keramická dílna pro 
navýšení limitu mzdových prostředků         dospělé,… Můžeme se nebo žáci těšit i na 
pro správní zaměstnance a využívání další budování?
kladného hospodářského výsledku pro rozvoj 

Již v minulém vydání Benešovských novin školy prostřednictvím fondů. Chtěla bych Počítáme s osazením šaten, eventuelně 
jsme vás informovali o tom, že novou také nadále prostřednictvím projektů školních chodeb, žákovskými skřínkami. 
ředitelkou benešovské základní školy se stala využívat finanční prostředky Evropské unie Zahrada mateřské školy se již může pochlubit 
Mgr. Dagmar Tesarčíková a slíbili jsme pro investiční i neinvestiční akce. novými herními prvky, pokračovat zde 
přiblížit plány rozvoje, kterých by chtěla budeme úpravami pískovišť. A také například 
v ředitelském křesle dosáhnout. Přinášíme Chystáte se měnit zajeté akce základní pozemek u budovy v ulici Komenského (Bílá 
vám rozhovor, ze kterého se můžete dozvědět školy?škola) bude sloužit pro environmentální 
více. výchovu, tzv školní les.

Akce pořádané školou jako Vánoční 
D o  ř e d i t e l s k é  f u n k c e  v s t u p u j e               jarmark, Masopust, Vynášení Morany, Plánů je opravdu mnoho. Zvládnete 

Mgr. Dagmar Tesarčíková s předností Benešovská kraslice a spousty a spousty všechno zajistit vlastními silami nebo se 
znalosti prostředí benešovské základní školy dalších už mají svou tradici, takže žádná chystáte spolupracovat i s jinými institucemi?
a to jak z bývalé pozice zřizovatele,            změna nepřichází v úvahu. Když už přijde 
tak i pozice zaměstnance. Její představa         nějaká změna, bude to v přidání dalších V rámci lektorské činnosti pedagogů školy o rozvoji školy se opírá o kvalitní základy,     aktivit. Chci podporovat vydávání školního již spolupracujeme s Univerzitou Jana na kterých je zařízení jak z hlediska časopisu na obou stupních, pravidelnou Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem.      hospodaření, tak z hlediska hlavní i vedlejší aktualizaci webových stránek školy, výstavy Bez zřizovatele bychom se při přípravě činnosti postaveno. výtvarných děl a keramiky v galerii školy      investičních i neinvestičních projektů vůbec 

a na zámku, koncerty pěveckého sboru neobešli. Při pořádání vzdělávacích kurzů pro 
Uvažujete pro benešovskou základní školu v rámci kulturních akcí města i v Heidenau, pedagogy pomocnou ruku podává taktéž 

o nějakých novinkách nebo zůstanete účast na sportovních soutěžích i výměnné gymnázium v Heidenau. Spolupracujeme   
v zajetých kolejích? pobyty žáků s německými spolužáky.ale také například s děčínskými domy dětí     

a mládeže nebo se Základní uměleckou 
Mám představu otevřít školu dalšímu Děkuji Vám za možnost prezentovat své školou Žandov. Na vzdělávací akce dětí          

vzdělávání a zájmové činnosti dospělých        vize v Benešovských novinách. Na závěr i dospělých získáváme finanční příspěvky    
a seniorů především v oblastech informatiky bych ráda poděkovala svému předchůdci, od zřizovatele i z evropských fondů.
a umělecké činnosti. Chtěla bych otevřít Mgr. Jiřímu Špičkovi za obrovské kvantum 
keramickou dílnu pro práci rodičů s dětmi, kvalitní práce, kterou v naší škole odvedl.Velký důraz ve své koncepci rozvoje kladete 
dílnu pro skupiny dospělých, ateliér kresby     na vzdělání svých pedagogů. Je to tak?
a malby a kurzů práce s počítačem. Veškeré Děkuji za rozhovor a přeji mnoho štěstí 
tyto aktivity by se odehrávaly pod vedením v ředitelském křesle.Ano, odborná způsobilost pedagogických kvalifikovaných lektorů.                                          Alena Houškovápracovníků je dána zákonem. U všech 

Z redakční pošty

Rozhovor s novou ředitelkou základní školy a mateřské školy
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těch nejhezčích darovaných věcí. Na začátek paní Zuzana Roithová, která má na starost 
jsme přivítali mezi sebou významnou Africký kontinent, se akce zúčastnit bohužel 
hereckou osobnost paní Květušku Fialovou. nemohla, ale poslala nám balíček do aukce.

I když se naše akce konala v prostorách Pak zazpívali jí i nám operní pěvci prof. Jany 
Klubu důchodců, všichni se báječně bavili     Scholzeové písničky a árie z filmu 
a ani jim to nevadilo. Program byl opravdu Limonádový Joe. Mezi tím taky zazpíval pan 
pestrý a bohatý a celá akce vynesla částku Idunu z Nigérie. Aukce probíhala ve velmi 
31.450 Kč.krásné a radostné atmosféře a licitátor Aleš, 

Děkujeme Všem, co nám darovali věci     který přijel až s Kladna, se zhostil této funkce 
do aukce i na prodej a pomáhali při akci.úplně profesionálně, i když jeho povolání je 

                                                    BS-Aktivúplně jiné a neživí se tím. Během aukce přišlo 
i k několika soubojům. První obrázek Lucky 
Šumové, který namalovala v 7 letech,          
se vyšplhal z ceny 50 Kč až na 1250 Kč           
a takových soubojů tam bylo hned několik. 
Lidé se při aukci příjemně bavili.     
Nechyběla ani volná beseda s herečkou 

Dne 9. srpna proběhla v našem městě akce 
Květou Fialovou. Měli jsme radost, že se naší 

na podporu dětí vAfrice- Zambii-/Serenje-
akce zúčastnil i senátor za náš okres pan Josef 

Kebomba a naších adoptovaných dětí 
Zoser se svou ženou a primátor Děčína pan 

v Monze. Celý den tak měli lidé možnost 
ing. V. Raška se svojí ženou a náš pan starosta 

přispět na Afriku. Od rána až do 15 h byl 
K. Vrbický s manželkou. Europoslankyně 

prodej darovaných věcí. Od 16 h. byla aukce 

Dobročinná akce na podporu mise v Africe

Milí Benešováci, vzhledem k vysoké náročnosti na pochopení. 
Zdravím vás ze sluncem vyhřátého Naštěstí se našlo pár lidí, co se pro pletení 

Serenje-Zambie. Děkuji vám za vaší účast   k o šíku nadchlo a na výstavu připravilo 
na této dobročinné akci, pořádané  n ěk o lik   p ěk n ýc h  k o šík u a podložek.                  
na podporu děti a rodin zde v Serenje.   I p ř es  m a lo u  účast se výstava zadařila a měla 
Již 4. měsíc pracuji v Serenje jako jsem z ní velmi dobrý pocit. Během dvou dnů 
dobrovolník pod organizací  DAPP jsme vydělali 80 000kwaca, což je pěkný 
(Development Aid People to People). výsledek. Lidé byli s výdělkem spokojení        

Tato organizace zajišťuje různé projekty   a   dokonce to motivovalo další, kteří se 
v několika afrických zemích již 25let.  r oz ho dl i o  p le te ní  ko ší ku opět pokusit. Pevně 
V Serenje DAPP působí pouze 6 let  v ěř ím , ž e  se  pl et en í n au č í a  vý st av a pořádaná 
a spolupracuje s více jak 10 000 místních příští týden, bude o další umělecké kousky 
lidmi. Program zahrnuje práci se školami, bohatší!
školkami, farmáři, pomáhá s stavbou studní   Také plánují zavést kukuřičný market 
a záchodů pro lidi v buši, pořádá kampaně    k a ždý první nebo druhý týden v měsíci. 
v boji proti HIV/AIDS, apod. Snažím se obchod s košíky rozjet a umožnit tak 

Program do kterého jsem zapojena  r od in ám   m alý   př íje m peněz. Z části peněz 
se nazývá Child Aid. Child Aid jak už z názvu vybraných na koncertě jsem nakoupila 
vyplivá je zaměřen na  práci s dětmi  p a ste lk y,   pa pí ry ,  s eš ity   a jiné potřeby          
a zlepšování podmínek ve kterých dítě žije.    pro výuku. Peníze, které se podaří vybrat     
Je zde spousta práce a možnosti jak se jako na dnešní akci, bych řada použila na výrobu 
dobrovolník zapojit a přispět alespoň lavic pro školu v Kebumbe. Je to malá 
drobnou kapkou k rozvoji této barevné země. komunitní škola v buší, kde jsem začala 

částečně vypomáhat s výukou matematiky       
Díky podpoře některých z vás, co jste v 5. a 6. třídě.  Děti ve škole sedí na zemí    

navštívili vánoční koncert manželů Lutkových nebo na kousků kamene, který si přinesou. 
minulý rok, se mi podařilo realizovat pár Jistě si dokážete představit jaké to je sedět    
nápadů. První nápad je project zaměřený   n a  zemí a psát na koleni&#8230;.nic moc 
na zlepšování ekonomické situace rodin. komfort. Bohužel tyto podmínky jsou              
Rozhodla jsem se zpeněžit kukuřičné šustí, v komunitních školách vzhledem k nedostatku 
kterého je všude okolo spousta. Lídě jej financí běžné. Velmi oceňují práci učitelů       
považují za odpad a spalují ho v lanech, v této malé škole a tak jsem se rozhodla jim      
protože nevědí jak ho použít. Kukuřičné šustí s vaší pomoci tyto podmínky kapánek zlepšit. 
je velmi dobrý materiál, dostupný každému    Věřím, že si každý z vás odnese z této akce 
a hlavně nic nestojí. Jen vědět jak jej malý dáreček, který bude těšit nejen funkci, 
zpracovat. Začátkem května jesm začala ale také pocitem, že pomohl dětem že školy      
pořádat kursy pro ženy v buší a učím je plést v Kebumbe. Děkuji všem, kteří darovali 
košíky, podložky apod. jednotlivé předměty do aukce a kteří jste 

Z peněz co jsme vybrali na vánočním pomáhali celou tuto akci organizovat.      
koncertě jsem nakoupila provazy, nůžky  J ak o  m al é  dí ky  vám děti nakreslili obrázky, 
a nechala vyrobit rámy. Teď postupně které vám doufám došli a které vás jistě 
objíždím různá místa a pořádám kursy. potěší .  Také se vydám do Monze,                   
Minulý měsíc jsme měli první prodejní kde navštívím naše adoptované děti a tak část 
výstavu výrobků z kukuřičného šustí. Z 200 peněz poputuje taky tam.
zaučených lidí se výstavy zúčastnilo pouze S pozdravem Lucie a děti že školy               
malé procento. Spousta lidí pletení vzdalo v Kebumba.

Poděkování
Chceme ocenit velice zdařilou akci,             

o které píše pí. L. Šumová. Všichni přítomní 
strávili pěkné odpoledne v Klubu důchodců, 
který praskal ve švech. Obdivovali jsme i paní 
Květu Fialovou, která přes svůj pokročilý věk 
a zdravotní problémy, vydržela s námi           
až do konce. Mile všechny překvapila svým 
příjemným a laskavým vystupováním,     
svým smyslem pro humor a obětavou snahou 
pomáhat potřebným.

Veškerá organizace spočívala především 
na pí. L. Šumové a členech její rodiny, kterým 
zdatně pomáhali členové i příznivci BS 
AKTIVU:

B.Gajdošová, M. Effembergerová,           
J. Lupačová, B.a J. Špičkovi, J.a P. Strnadovi,

T. Fleischerová a A. Boudová z Klubu 
důchodců. Akci podpořil finančně i MěÚ.

Toto nebyla jediná zdařilá akce BS 
AKTIVU. Za necelý rok se v Benešově 
uskutečnilo:

Koncert operních pěvců na zámku          
pod vedením j. Scholzeové.

Misijní křeslo pro hosta Marcela 
Suchánková (adopce dětí z Afriky).

Postní křeslo pro hosta manželé Lutkovi.
Postní křeslo pro hosta MUDr. Marie 

Svatošová (hospicové hnutí).
Astronomické křeslo pro hosta RNDr. Jiří 

Grygar.
Kolotoč poznávání historie Benešova        

p. Ladislav Šefl.
Košt vín při koncertu chrámového sboru    

v rámci Benešovského slunovratu.
Dále BS AKTIV plánuje v září  

Benešovskou pouť další koncert pod vedením 
J. Scholzeové a spolu s MC Medvídek Ben 
pohádkový les pro děti.

Z tohoto výčtu vyplývá, že kultura v našem 
městě se opět rozjíždí a předpokládáme,       
že nové vedení kulturní komise v Benešově 
bude celému městu k užitku.

                             Příznivci BS AKTIVU  
                         B. Pacinová a M. Hrdinová



Vážený pane Leknere, místostarosto, odkázal na již několik článků v těchto Benešov ještě město. Otevření očí doporučuji 
Vaše reakce na dopis, který jsme sepsali     novinách od jiných přispívatelů  (např. str. 2, tedy i Vám, neboť procento rockových 

a nechali otisknout v posledním čísle č. 7,8 ročníku XVIII), které se shodují  p ří vr že nc ů  j e  v e  m ěstě asi menší, nežli            
Benešovských Novin, byla natolik zvláštní,    s názory, které byly vyjádřeny v našem dopisu. si myslíte a k setkávání s přáteli, se kterými se 
že si nenechám ujít možnost reagovat na ni. Mmj.  E-mail  s  t ímto jsem zasí lal   č lo vě k n e vid í  i c el ý r ok  ( ja k o  t om to  píše pan 
Popravdě by mne zajímalo, jestli jste na e-mailovou schránku města již někdy   sta r os ta )  s e možná hodí i něco jiného.       
reagoval za sebe, jako občana, nebo jako v květnu minulého roku a odpověď na tento Proti konzumaci piva nic nemám, také si rád 
místostarosta a tudíž činitel města. Emoční dopis byla bezesporu kvalifikovanější než ta, dám, ale není-li na slavnostech skoro nic 
náboj Vašeho sdělení byl totiž znatelný           kterou jste mi prostřednictvím novin poskytl jiného, tak to možná o něčem vypovídá. 
a velmi výrazně převyšoval racionální Vy. Rozpočtová omezení samozřejmě beru            
stránku věci. v úvahu, a skutečně na věc pohlížím jako 

Co se týče návěsu a jeho technického stavu, občan a ne jako zasvěcenec, ale opět bych 
Podle toho, jak jste reagoval, bych totiž nechtěli jsme se dotknout majitele vozidla, zmínil článek z místních novin, který se 

řekl, že jste tento dopis četl jaksi letem světem, skutečně jsme se o stav nezajímali a klidně zaobírá myšlenkou poupravení pravidelnosti 
nebo možná ani ne neboť v mnoha bodech Vám věřím, že je vše v pořádku, v tomto bodě pořádání slavností. To ani nezmiňuji 
reagujete na něco úplně jiného a v naprosto se omlouvám, ale možná by jste se divil,       možnosti dotací kulturního programu 
zvláštních souvislostech. Stavba dálniční co jezdí po silnicích bez problémů (zatím).   odjinud.
přípojky v Děčíně, nebo přeložení silnice I/13 Dle technických kontrol podle směrnice 
sice bezesporu vliv na obslužnost města (spíše 30/ES/2000, na které jsem školen a které Ohledně Grigorije Alexandroviče 
však jeho dostupnost pro vlastní ose) má,     provádím, jsem viděl už mnohé. To ale moc Potěmkina, který byl de facto spoluvládce 
ale i v současné době, kdy tudy vede pouze nemění na jeho použití jako podia. Byl jsem carevny Kateřiny Veliké a tzv. Potěmkinových 
silnice II/262 je přece možné provozovat na vojně , kde také sloužila technika jako vesnic asi toto: Byl to úspěšný organizátor     
hromadnou dopravu, nebo jezdit autem.     podium, byla ale upravena a neestetické a spoluvládce a k tzv. potěmkinovým vesnicím 
Zde jsme měli spíše na mysli, že Děčín je detaily byly pokud  možno skryty. jako ukázka neexistujícího je zvláštní fakt,     
vzdálen cca 10 km a Česká Lípa cca 20 km. že na Vašich fotkách ze slavností jsou stále 

Za zv láš tn í  a  úsměvný  je  fak t ,                     Problém samotné dopravy si dokonce některé stejní lidé, většinou mladší generace a není 
že o kamerovém systému, o kterém jsme se firmy řešily samy (autobusy do průmyslové mnoho fotek, kde je prázdný prostor u kostela, 
zmiňovali posledně a také již dříve, píše i pan zóny v České Lípě – Dubici). Co se týče nedělní náměstí a bohatý program v zahradě. 
starosta (ve stejném duchu) o pouhých pár poskytovatelů práce, tak neexistence dálniční Tudíž je toto označení bližší Vašemu pojetí 
stran před naším dopisem a Vy píšete poněkud spojky nebyla určitě hlavní příčinou krachu naprosté úspěšnosti akce. Možná by se mladá 
jinak, až skoro opačně – no, co člověk,          např. Benaru. Až donedávna nebyla dálnice rocková scéna mohla při příští příležitosti 
to názor, že.na severu Čech vůbec a taky jsme nelezli       přestěhovat na koupaliště, máte tam jistý vliv, 

po stromech. Naše názory určitě nejsou tak by to nemusel být problém (už jen z ohledu 
Ohledně hodnocení slunovratu, nepsali stoprocentní, dopravní experti nejsme,       k občanům, kteří bydlí poblíž letošní lokace 

jsme nic o umělcích z Prahy a potěmkinových ale pochopili jsme, že Vy také ne.            podia). Střed města by tudíž bylo možno buď 
vesnicích a shodujeme se s Vámi,                Česká Kamenice silnici I/13 má, a to přímo využít pro klidnější produkci, nebo i jinak 
dát příležitost místním, k produkci jsme také středem města. Lidé si určitě nemohou (výstavy, dechovka, parkování, stánky            
pouze napsali,že nebyla pro všechny, nezbývá vynachválit kamionovou dopravu, extremní s občerstvením,...)
mi, než Vás odkázat na předchozí dopis. rozvoj průmyslu tam také neprobíhá,           
Stejně tak jsme s chválou zmiňovali některé Doporučení návštěv jednání zastupitelstva ale např. oprava náměstí je povedená            
body v programu. Nebojte se, že bychom  jistě zvážíme, ale o věcech, o kterých píšete, a slavnosti bývají také. Nový Bor má dokonce 
psali o něčem, co jsme buď neviděli,         víme a považujeme je za přínosné.                  I/13 a I/9 a zlatý rozvoj průmyslu tam také 
n e b o  o  t o m  a l e s p o ň  n e v ě d ě l i .                          V p. Franclové získá město jistě kvalitního neprobíhá. Ale vyjmenování jiných měst          
Z charakteristiky Benešova, jako rockového člověka na svém místě, bez ohledu na finanční a jejich problémů není obsahem dopisu. 
města má střední a starší generace jistě zatížení města, dané existencí této funkce.Ohledně Vámi (raději?) nezmíněného 
radost, ještě že nejsou legalizovány měkké                     S pozdravem manželé Ušákoviproblému parkování ve městě bych rád 
drogy, možná bychom se divili, čeho je 

Z redakční pošty

str. 5

RaM po projednání schválila: Usnesení č.254/08: věcného břemene práva umístění zemního 
RaM schválila platový výměr pro ředitelku kabelového vedení NN přes část pozemku 

Usnesení č.251/08: Základní školy a Mateřské školy Benešov    p.p.č.1272/4 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí     
RaM schválila program mimořádného nad Ploučnicí, příspěvkové organizace,    se společností ČEZ Distribuce a.s./3/
jednání RaM dne 23.7.2008./3/ Mgr. Dagmar Tesarčíkovou s účinností  U s ne se ní  č. 25 7/ 08:
Usnesení č.252/08: R a M  s c h v á l i l a  n á v r h  u s n e s e n í                         od 1.8.2008.RaM schválila firmu Elecom s.r.o. Děčín     

Usnesení č.255/08: z mimořádného jednání RaM  23.07.2008./3/
na základě žádosti MěÚ o doplnění nabídky RaM schválila realizaci stavby „Benešov    
jako zhotovitele prací neobsažených v PD    RaM po projednání pověřuje:nad Ploučnicí - přípojka NN pro p.p.č.631/4“ 
při akci Stavební úpravy školní jídelny           Usnesení č.253/08:na pozemku p.p.č.1272/4 v k.ú. Benešov    

RaM pověřila řízením odboru Správy a praktické ZŠ, Opletalova ul. 673, Benešov nad Ploučnicí na žádost společnosti 
majetku Blanku Vyhnálkovou s platností     nad Ploučnicí za cenu 395.178,00 Kč včetně ENPROSPOL s.r.o. Děčín. /3/
od 1. srpna 2008 až do jmenování nové(ho) DPH na základě předložené nabídky         Usnesení č.256/08:
vedoucí(ho) odboru.(viz příloha)./3/ RaM schválila uzavření smlouvy o zřízení 

Usnesení ze 13. mimořádného jednání Rady města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 23.7.2008 od 15:00 hod v malé zasedací místnosti
MěÚ Benešov nad Ploučnicí
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Vážena paní Ušáková, zastoupená vaším povedené koncerty Kamelot, Kliďánko a U- Jsem příznivcem spíše osobního jednání. 
Style. Další koncerty proběhly v pátek a manželem panem Ušákem, Nedomnívám se,  že dopisování si  

prostřednictví Benešovských Novin v neděli na zámku.
s měsíční periodicitou je dobrým způsobem K problému dopravní obslužnosti města 

Dle příznivých reakcí na rockovou scénu, z pozice případných investorů už se tu nechci jak pracovat na odstranění problémů a hledat 
kterých se mi ve větší míře dostalo, mám vracet, můžete se sami informovat u společně možná řešení. Každému nabízím 

možnost osobní schůzky, naše úřední hodiny v plánu pořádat kytarové koncerty v rámci správkyně konkurzní podstaty podniku 
jsou, předpokládám, dobře známé. Slunovrat Slunovratu i příští rok; souhlasím, i na návrh Benar, jak moc se jí daří shánět zájemce o 
je takový, jaký si ho (my všichni – i v sobě) pana starosty lépe ve vhodnějším areálu na průmyslové objekty ve městě. Na rozdíl od 
uděláme. Podílet se na přípravách a obohatit koupališti. Jak jsem napsal již v mé první vás se nedomnívám, že zájem nových 
program Slunovratu není zapovězeno odpovědi – co člověk, to názor. Je mi líto, že podnikatelských subjektů o Benešov zvýší 
nikomu. Jako učitelce základní školy se vám zrovna vy jste si nedokázali na rozdíl od programově nabitý Slunovrat.
téměř okamžitě nabízí možnost nacvičit mnoha našich spoluobčanů Slunovrat užít a 
program s dětmi, pro který velmi rádi Problému parkování ve městě se věnuji nebavili jste se.
najdeme v programu vhodný prostor.(viz například nápad Pro Bene na vybudování 

Mým osobním přesvědčením je, že nových parkovacích míst na Sídlišti v ulicích 
Pokud přeci jen přistoupím na vaši potřebu Slunovrat by se měl konat pravidelně a U rybníčku a Družstevní; zde je realizace 

řešit věci písemně na stránkách BN, využiji tradičně každý rok. Městský rozpočet částku vázána na výstavbu  nové kanalizace a 
toho a rád bych vás jako vedoucího dvě stě tisíc za letní slavnosti unese. Možnosti dostatek finančních prostředků). Znovu vám 
severočeské dopravní policie a zároveň získání dotací na regionální kulturní akce jsou zde zopakuji, že kamerový systém není, jak 
občana Benešova požádal o řešení problémů v současné době na rozdíl od dob minulých píšete, záležitostí investice „pár tisíc“, pokud 
spojených s nárůstem tranzitní kamionové omezené.ovšem nebudete počítat za základní stavební 
dopravy, kdy především v nočních hodinách prvek systému čínskou webkameru. 
dochází k překračování povolené rychlosti a Fotografie k článku o Slunovratu si z mého Předběžnou profesionální nabídku, kterou 
s tím spojený hluk překročuje únosnou  mez  fotoreportu vybrala sama autorka textu. Na jsem si nechal vypracovat, vám mohu na 
(domnívám se, hluk způsobený každý den rozdíl od vás se ona ani já nedomníváme, že požádání předložit.
nočním provozem nákladních automobilů by jako ilustrační fotky měly být uveřejněny 
vadí občanům města daleko více, než jeden prázdné nicneříkající fotky bez lidí.Jak už jsem psal, použití nákladního 
hlučnější rockový koncert ročně o návěsu jako pódia na Slunovratu bylo 
slavnostech). Udělejte i vy něco pro své Nezbývá mi, než vám doporučit další nouzové řešení - město má své vlastní pevné 
město - je to ve vašich profesních kulturní akce ze stále se rozšiřujícího počtu pódium, bohužel je zastaralé a ve špatném 
možnostech.událostí pořádaných v našem městě. Věřím, technickém stavu a pro akci bylo 

že jako příznivce dechovky by vás snad nepoužitelné. Mám od Služeb města slíbeno, 
Případnou další diskuzi si s ohledem na 

mohla alespoň částečně uspokojit v sobotu že do Jarmarku by mělo dojít k nápravě.
velký rozsah zveřejňovaných textů dovolím 

27. září zábava Spolku podnikavých lidí 
převést na oficiální webové stránky města na 

v kině s cimbálovou muzikou v rámci Rocková produkce v rámci Slunovratu 
adrese www.benesovnpl.cz.

Svatováclavského Jarmarku. Vaší pozornosti samozřejmě nebyla určena všem, vždyť 
doporučuji i hudební festival Speed Stop o současně se nabízela například alternativa 

S pozdravem
víkendu 12. - 14. září nabízející široké v podobě vystoupení hudebního tělesa                Radek Lekner
hudební spektrum.Solideo na zámku, v letním kině probíhaly           místostarosta města



u Benešova n. Pl., v  Chrochvicích a od roku 
1889  u nás v Jedlce, kde ve funkci řídícího 
učitele zůstal natrvalo. Kromě učitelské praxe 
se zabýval dějinami regionu a postupem času 
si vysloužil uznání z řad badatelů. Výjimkou 
nejsou četná pozvání na konference a sjezdy 
historiků. Narodil se 11. září 1868 a zemřel 
15. listopadu 1939.

Dům. 38, kde Emil Neder bydlel, také sám 
postavil. Pamětní deska bude mít hodnotu cca 
60 tisíc korun. Pětitisícovou částkou na ní 
přispěla také obecní kasa.

Pokud se o regionálním historikovi Emilu 
Nederovi chcete dozvědět více, určitě si 
odhalení desky na jeho počet nenechte ujít. 
Prozradíme například, že jednou z jeho 
aktivit bylo psaní obecních kronik. Dodnes 
jsou například zachovány kroniky Malé 
Veleně či Benešova nad Ploučnicí. 

    (ah)

V sobotu 13. září čeká Malou Veleň Jedlku 
slavnostní odhalení pamětní desky ke 140. 
výročí narození regionálního historika            
a řídícího učitele Emila Nedera. Akce se bude 
konat ve 14 hodin u bývalého domu obecního 
úřadu. p. 38. Emil Neder patří mezi osoby, 
které se v děčínské oblasti zabývaly 
v l a s t i vědnou  č innos t í .  Na rod i l   s e  
v Jizerských horách, předkové z otcovy 
strany pocházeli z Bavor. Studoval v České 
Lípě a na učitelském ústavu v  Chomutově     
a Turnově. Jako učitel působil nejdřív          
na Liberecku, krátkou dobu v Ovesné            

Ve Veleni odhalí desku slavnému historikovi

a dovednosti koní i jezdců při předvádění  Ve dnech 19. až 21. září 2008 se v areálu 
plánovaného westernového ježdění,         Střední zahradnické a zemědělské školy       
které bude v sobotu předváděno mistryní A. E. Komerse a Školního statku         
r e p u b l i k y  D a n o u  P r o v a z n í k o v o u  v Děčíně - Libverdě uskuteční již 18. ročník 
Letošní výstava nejrůznějších výpěstků, tradiční zemědělské a zahradnické výstavy 
zvířat, zemědělské a zahradnické techniky LIBVERDA 2008. Tuto výstavu připravuje 
bude slavnostně zahájena v pátek 19. září škola v rámci praktické výuky. Na organizaci  
2008 v deset hodin dopoledne. Výstava bude se společně s učiteli, studenty a pracovníky 
otevřena v pátek od 10 do 18, v sobotu          školy i Školního statku zúčastňují zástupci 
od 9 do18 a v neděli od 9 do 16 hodin.Agrární komory, Ministerstva zemědělství,  

Českého svazu chovatelů, Českého Děti s učitelem mají vstup volný. Přijďte se 
zahrádkářského svazu , zástupci prodejců podívat na výstavu i na naší školu.                 
zemědělské a zahradnické techniky a další V sobotu bude den otevřených dveří naší 
organizace spolupracující se školou. školy.

Na výstavě budou vystavována velká         Bližší informace o výstavě je možno získat 
i malá hospodářská zvířata a představí se také na stánkách školy: www.libverdadc.cz
chovatelé králíků, holubů i drůbeže. Agrární Střední škola zahradnická a zemědělská   
komora společně se zemědělci připravuje A .  E .  K o m e r c e ,  D ě č í n - L i b v e r d a ,   
opět velkou výstavu plemen skotu, ovcí, koz  Českolipská 123, 405 02 Děčín 27.
a prasat. Účast přislíbili chovatelé okrasného Těšíme se na vaši účast.
ptactva a akvarijních rybiček.         Za organizační výbor

Velkému zájmu se těší výstava výpěstků                                      Ing. Rudolf Čech
zahrádkářů a ovocnářů. Milovníci květin 
mohou zase obdivovat ukázky aranžérského 
umění floristů. Plánuje se výstava vzorků 
tradičních i netradičních odrůd ovoce a také 
kaktusů, sukulentů a bonsají. Nedílnou 
součástí výstavy bývá přehlídka zemědělské, 
zahradnické a lesnické techniky.

 Potřebuje-li někdo doplnit vybavení své 
farmy nebo zahrady, může si vybrat z ukázek 
této techniky a samozřejmostí bude                
i poradenská služba u jednotlivých expozic.

Milovníci koní budou moci v jezdeckém 
areálu vidět parkurové skoky koní přes 
překážky a dále ukázky poslušnosti                

Libverda se připravuje na výstavu

Popelnice důvěry?

Jak jste si již mohli všimnout, v chodbě 
městského úřadu u vchodu na poštu přibyla 
nedávno schránka důvěry, určená pro vaše 
náměty, nápady či stížnosti. Pracovnice 
informací zde v době jejího krátkého 
fungování našly zatím jeden dopis týkající se 
Heřmanovské ulice, pravidelně každý den 
jsou ovšem nuceny schránku čistit               
od odpadků - různé papírky, ubrousky, obaly 
od cigaret, neplatné jízdenky, dokonce            
v papírku nezabalené použité žvýkačky. Fuj.

Jsme rádi, že k naší práci nemáte 
závažnějších připomínek, my k vaší 
nevychovanosti  a bordeláctví  j isté 
připomínky máme.

                                                              (rl)

až 50 000 Kč

www.smartpujcka.cz

RPSN od 145,93%

Zámek chystá novou výstavu
Poklady ze sbírek Muzea města Ústí nad 

Labem a Národního památkového ústavu 

Ústí nad Labem. Tak to je název nové výstavy, 

která bude k vidění na benešovském státním 

zámku už od 20. září 2008. Výstavu nebude 

možné shlédnout samostatně, bude totiž 

součástí prohlídkové trasy. Návštěníci uvidí 

například císařský salónek, ukázky 

kazetových, figurálních či sloupkových 

hodin, gotické i renesanční plastiky či gotické 

vitráže.
    (ah)
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V úterý 19. srpna 2008 v odpoledních hřiště, o kterou se zasloužili pánové David 
hodinách proběhla dobrovolná brigáda Kalabis, Roman Bartoň, Stanislav Cempírek 
sportovců při úpravě beach volejbalového a Petr Mališ.
kurtu v areálu termálního koupaliště                Rád bych všem zúčastněným poděkoval    
v Benešově nad Ploučnicí. za jejich aktivní přístup! Sportu zdar!

Na některých místech hřiště nebezpečně             Radek Lekner,  místostarosta města
vystupovala geotextilní fólie na povrch           Akce se zúčastnili: Miroslav Minařík, 
a znemožňovala tak kvalitní herní zážitek.   Lukáš Balán, Míša Březinová, Šárka 
Od nekvalitně provedených a zborcených Čevková, Ríša Furka, Denisa Hánová, Jan 
hran hřiště a vystupujících vrutů dokonce Janský, Markéta Krišková, Tomáš Machar, 
hrozilo nepříjemné zranění. Eva Macharová, Monika Mansfeldová, 

Skupina sportovců tak společnými silami Ondřej Minařík, Míša Schánělová, Blanka 
přemístila velké množství písku, znovu Vyhnálková a Vašek Zach. Občerstvení 
správně uložila, napnula, zabezpečila             poskytla restaurace na koupališti.
a opětovně zakryla spodní plachtu. Byly 
opraveny nebezpečné hrany hřiště.                
K dokonalosti už zbývá jen instalace jedné 
nové dřevěné hrany hřiště a navezení dalšího 
potřebného písku.

Zúčastněným budou odměnou kromě 
pocitu ze společně dobře vykonané práce       
i volné vstupy na koupaliště a bezplatný 
pronájem sportoviště. Akci připravil pan 
Miroslav Minařík s přáteli, akce se zúčastnilo 
přibližně 15 lidí. Občerstvení při akci 
poskytla restaurace na koupališti.

Na koupališti již před tímto termínem 
proběhla obnova značení nohejbalového 

nejlepší střelec a nejlepší hráč, kteří za své 
výkony byli obdarováni drobnou cenou.

Krásný den byl zakončen fotbálkem hráčů 
proti rodičům společně s trenéry. Nálada byla 
výborná a hlavně počasí přálo.

                      Za oddíl st. žáků - H. Rabová

Chtěla bych poděkovat za maximální 
vstříctnost při opravách a rekonstrukci         
na hřišti v letní přestávce - firmě Bardzák, 

22.6.2008 zakončili starší žáci sezónu 
výhrou ve Verneřicích 5:3.

Po návratu zpět na hřiště je čekal vydatný 
oběd v podobě pečeného kuřete a nechyběl 
ani dezert. Poté následovalo zhodnocení jarní 
soutěže a rozloučení se dvěma odcházejícími 
st. žáky, kteří

postupují do dorostu - Jiří Sejkora a Michal 
Klemera. Na rozloučenu oba obdrželi          
od trenérů na památku knihu Encyklopedie 
fotbalu s věnováním. V následném hodnocení 
byl vyhlášen

Ve čtvrtek 21. srpna 2008 se na termálním 

koupališti v Benešově nad Ploučnicí 

uskutečnily plavecké závody seniorů s hosty  

z německého partnerského města Heidenau.  

I letošní ročník seniorského plavání vyhrál 

opět i  díky pravidelnému tréninku               

pan Adamec. Vítězovi gratulujeme a všem 

závodníkům děkujeme za účast!

S úpravami kurtu pomohli brigádníciPro vítězství si doplaval
pan Adamec

Foto: Jan JanskýFoto a text: Radek Lekner

Fotbal
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Nové knihy v městské knihovněJubilanti - září 2008
Schořová Marie
Staňková Mária

Jiroušková Jiřina
Jahelková Věra

Kloučková Zdeňka
Fleischer Antonín

Hájek Václav
Tříletá Božena

Cuchý Jan
Niklová Marie

Daněk Miroslav
Pešek Václav

Čámský Václav
Mikanová Ludmila

Fialová Maria
Skořepová Anna

Nikl Václav
Hrdinová Milena

Zahradníková Rozalia
Linhartová Anna

Procházková Jarmila
Moravcová Božena
Růžičková Václava

Hendrichová Hedvika
Šulcová Ludmila

Cepková Olga
Hachová Emilie
Trčková Zdeňka
Čámská Božena

Miškovská Jindřiška
Vtelenský Jiří

Šindelář Miloslav
Seifer Miroslav

Tvardziková Věra
Tichá Libuše

Všem jubilantům přejeme vše nejlepší,

hodně štěstí a především pevné zdraví.

muzea ukradena stará fénická socha známá Pro ženy
jako Navigátor. Co je na této soše zvláštního, Riceová, Luanne - Mořská hvězda

Strhující příběh o lásce,vášni a hledání že kvůli ní umírají lidé? Pátrání po odpovědi 
kořenů se odehrává na rovnoběžce, spojující zavede tým agentury NUMA na úžasnou 
divoké pobřeží Connecticutu a irské hrabství odyseu místy i časem.
Cork.

Roberst, Nora - V pravou chvíli Z lékařského prostředí
Policejní vyjednavačka Phoebe každý den Mc Clure,  Ken - Spletitá síť 

nasazuje život při řešení nebezpečných Manželé Palmerovi jsou podezřelí             
situací. Je proto ráda, když se seznámí se z vraždy své tělesně postižené holčičky. 
sympatickým Duncanem. Jenže jejich Jejich přítel a lékař Tom je jediný, kdo věří,  
sbližování je narušeno násilnou událostí. že zločin nespáchali a pouští se spolu               
Phoebe  je  napadane. s doktorkou Mary do pátrání na vlastní pěst. 

Brown,  Sandra - Špinavá hra Stopy je zavedou až na kliniku pro léčbu 
Bývalý přední hráč amerického fotbalu neplodnosti, kde Palmerovi podstoupili 

Griff Burkett je placená sportovní hvězda, umělé oplodnění. V tom na veřejnost 
dokud po zmanipulovaném zápase nepřijde pronikne šokující sdělení o smrti dalšího 
strmý pád. A 5 let ve vězení. Když si odpyká děvčátka….
trest, nemá nic. Ani peníze,ani domov,        Dreyer,  Eileen - Budu tvůj stín 
jen nabídku majitele letecké společnosti,     Úspěšná spisovatelka detektivních románů 
do níž se mu nechce,protože je nezákonná. Chris vede šťastný život, obklopena 
Jenže okolnosti ho donutí tuto práci vzít. Brzy přátelskými sousedy, na vrcholu své kariéry   
však zjistí,že někdo tady hraje špinavou hru. a vyrovnaná sama se sebou. Stačí však jeden 
Čeká nás napínavý příběh,    plný nečekaných telefonát a poklidným dnům je konec. 
zvratů, v němž je mnohé jinak, než se zdá, Policejní vyšetřovatelka jí sdělí,že byly 
příběh o lásce naruby. spáchány vraždy, které se už jednou staly:      

Nazer,  Mende - Slzy ticha v jejích  knihách.
Pokračování pravdivého příběhu Byla 

jsem otrokyní. Válečné 
Kessler, Leo - Operace Glenn Miller

Napětí V prosinci 1944 jeden z nejslavnějších 
Burdett,  John - Bangkok 8 meziválečných hrdinů zmizel někde          
Dějištěm brilantního thrilleru je Bangkok. nad Lamanšským kanálem s malým 

Zločin je tu na denním pořádku a nikdo         dopravním letadlem. Jenže žádné trosky      
se tomu nediví. Ale zločin, jímž začíná tato se nenašly a jeho osud je záhadou dodnes. 
kniha je zvláštní. Uvnitř uzamčeného Av š a k  t o h o  d n e  ž á d n é  l e t a d l o  
mercedesu bojuje seržant amerického neodstartovalo….
námořnictva o život s velkou krajtou              Kessler, Leo - Rommelova poslední bitva
a klubkem zuřivých kober. Dva policisté mu Válka v Africe se v roce 1943 chýlí          
přispěchají na pomoc,ale už je pozdě.       ke konci. Maršál Rommel, a s ním celý jeho 
Muž umírá a o pár minut později zůstává Afrikakorps, je slabý, poražen generálem 
naživu jen jeden policista. Montgomerym a v nemilosti u Hitlera. 

Cussler,  Clive - Navigátor Román známého autora z cyklu Wotan.
Před několika lety byla z Bangladéšského 

Dne 22.9.08 oslaví své životní 
jubileum 80 let naše maminka Hedvika 

Hendrichová. Hodně zdraví                     
a spokojenosti do dalších let jí přejí dcery 

Anina,Iva, syn Václav a snacha Irena      
s rodinami.

Také bychom chtěli popřát dodatečně 
našemu tatínkovi, který oslavil své 

narozeniny již 4.8.2008. 
Přejeme mu také hodně zdraví             
a spokojenosti do dalších let
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Benešovští hasiči soutěží o titul Nejlepší hasičský sbor
Soutěž vyhlásil Děčínský deník. Pokud a mytí vozovek.

V současné době máme 50členů, z toho je chcete naše hasiče podpořit i vy, máte několik 
36 mužů a 14 žen. Do výjezdové jednotky je možností. Buď prostřednictvím internetu     
zařazeno 20 mužů, z nich je polovina nositelů na webové adrese:  http://decinsky.denik.cz/ 
dýchací techniky a pět řidičů-strojníků.z p r a v y _ r e g i o n / s d h - b e n e s o v - n a d -

Velitelem sboru a výjezdové jednotky je ploucnici20080823.html nebo pomocí 
Miroslav Buchta.tištěného kupónu v novinách. „Do kolonky 

Jednotka je vybavena třemi automobily, SBOR napište jméno hasičského sboru, 
dvěma automobilovými cisternami CAS 32 kterému dáváte hlas. Tento hlas má hodnotu 
Tatra 148, CAS 25 Škoda 706 a dopravním tří bodů, svému favoritovi můžete výrazně 
vozidlem DA 12 Avie30.Mimo této techniky pomoci, a ho poslat ho do dalšího kola 
vlastníme dvě stříkačky PPS 12, plovoucí      soutěže. V tom se sbory utkají o hodnotné 
a kalové čerpadlo, elektrocentrálu, řetězové ceny, na které přispějí starostové měst a obcí. 
pily, 10 dýchacích přístrojů Saturn 71 a další Kupon pošlete nebo zaneste na adresu 
technické prostředky. Tato technika je děčínský Deník, Husovo náměstí 36/9, Děčín 
používána k hašení požárů, likvidaci 4, 405 02 Děčín 4,“ říká web-editorka 
dopravních nehod, spadlých stromu             Děčínského deníku Michaela Hlinková. 
po vichřicích, zabezpečovaní střech objektů, Soutěž má dvě kola, v prvním kole čtenáři 
likvidaci olejových havárií, při povodních      hlasují o tom, který ze sborů má postoupit     
a ostatních technických zásazích.do finále. Platné jsou jen originál kupony 

Ročně máme v průměru 30 mimořádných vystřižené z děčínského Deníku, okopírované 
akcí. Mezi psychické a fyzicky nejnáročnější kupony jsou neplatné.
události našeho sboru patří velkoplošné SHD Benešov nad Ploučnicí 
vícedenní požáry lesních porostu v chráněné Sbor dobrovolných hasičů v Benešově               
oblasti národního parku České Švýcarsko      nad Ploučnicí byl založen v roce 1875. 
a dále povodně Zejména byla náročná Důvodem k jeho založení byl požár města      
povodeň na Labi v roce 2002, při které se naši v roce 1864, kdy ve městě vyhořelo 64 domů   
členové podíleli na zabezpečovaní a evakuaci a řada hospodářských budov. Po odstranění 
objektů v Děčíně a úklidu a likvidaci následků následků požáru se změnil celý vzhled města, 
v Děčíně a Hřensku od 13.srpna až do 27.září.hrázděné domy byly nahrazeny zděnými, 

V rámci fyzické přípravy se naše dvě byly zbourány hradby města a rozšířeny ulice.
družstva mužů a družstvo žen zúčastňují K ochraně majetku občanů byla                  
soutěží v požárním sportu, ve kterých s přispěním hraběte Thuna zakoupena parní 
tradičně obsazují přední místa. Další formou ruční kočárová stříkačka. Převážná část 
odborné přípravy jsou součinnostní námětová zakládajících členů hasičského sboru byla 
cvičení v našem městě, např. dálková doprava tak, jako složení obyvatel města německé 
vody z řeky Ploučnice na objekt restaurace na národnosti. Od roku 1911 je ve městě první 
Táborském vrchu v délce 860m a převýšení požární automobil s přívěsnou motorovou 
50m, dále např. na státem chráněný objekt stříkačkou. V roce1945 byly novým českým 
státního zámku v Benešově n. Ploučnicí.       sborem převzaty dva požární automobily, dva 
V oblasti výchovy mládeže jsme řadu let motocykly a několik stříkaček německé 
pracovali s kolektivy mladých hasičů.           výroby včetně dalších technických 
V současné době pro malý zájem kolektiv prostředku. Mimo svého hlavního poslání    
žáků nemáme. Závěrem bych rád poděkoval při ochraně zdraví i životů občanů a ochraně 
městskému úřadu za zájem o požární ochranu ekonomiky našeho státu jsou členové 
města i všem našim sponzorům a příznivcům, hasičského sboru akt ivní  kul turně                
např .  p .  Savčukovi ,  Antoniš inovi ,  ve společenském životě města.
Dmyterczukovi a dalším, kteří nám naše V průběhu let pořádali taneční zábavy, 
poselství pomáhají naplňovat.hasičské plesy, staročeské kacení máje a další 

                Bližnímu ku pomoci, sobě ke cti.    akce. Provozovali jsme hasičský orchestr, 
                     Pilecký Pavelstarosta SDHhasičský pěvecký sbor a řada členů působila   

v benešovském ochotnickém divadelním 
sboru.

V současné době se podílíme na oslavách 
benešovského slunovratu, organizace 
benešovských jarmarků, dětských dnů, 
organizaci cyklistických závodu osvobození 
a další spolupráci s městským úřadem dalšími 
společenskými organizacemi ve městě.          
V rámci veřejně prospěšné činnosti se naši 
členové podíleli na výstavbě městského 
koupaliště, kulturního domu na Táborském 
vrchu, k úpravě vodních toků, úklidu města     

SMS InfoKanál umožňuje občanům 
příjem informací v podobě krátkých 
textových zpráv (SMS) na jejich mobilní 
telefony.
Jak se k službě přihlásit?
V případě zájmu o příjem zpráv na váš 
mobilní telefon odešlete jako SMS 
následující kód: IK BNPL REGISTRUJ
na telefonní číslo 605 733 680.
O d h l á š e n í  p r o b í h á  z a s l á n í m  
následujícího kódu na stejné číslo:        
IK BNPL ODREGISTRUJ
Je důležité přesně dodržet formát zasílané 
zprávy včetně mezer (velikost písmen 
n e h r a j e  r o l i ) .  O d e s l a n é  S M S                  
pro registraci či odhlášení jsou 
zpoplatněny dle vašeho tarifu, příjem 
informačních zpráv z radnice je zdarma. 
K odběru SMS zpráv je možné se přihlásit 
i osobně v pokladně MěÚ (přízemí, vchod 
u pošty).                                               (rl)

SMS InfoKanál
městský "rozhlas do kapsy"

II. Velký pěvecký koncert
7. 9. 2008 Státní zámek Benešov n. Pl. 

"Setkání s velkou operetou". 
Koncert proběhne v prostorách Horního 

zámku od 14.00 hod. 
Program: Operetní písně českých 

i světových autorů.
Zpívá a také tančí Bel Canto 

- mladí pěvci z Ústí nad Labem

Festival Speed Stop 
12. - 13. 9. 2008 koupaliště 
(chill-out, ambient, breaks)

Tuning Party 2008
20. 9. 2008 koupaliště

Benefiční koncert pro útulek 
26. 9. 2008  koupaliště

Benešovská Mrcha 
28. 9. 2008

skoky do vody - ukončení sezóny 2008. 
Koupaliště

Svatováclavský jarmark
27. 9. 2008

Výstava drobného hospodářského 
zvířectva

27. 9. 2008
Areál chovatelů u koupaliště

Výstava dračích legend
do 30. 9.2008 

Státní zámek Benešov 
nad Ploučnicí - Horní zámek
Žáci 5.A ZŠ Benešov n. Pl.

 Vás srdečně zvou na výstavu 
legendárních draků.

Akce ve městě


